

Scripture / 1 Peter 1 :3 ~9

Hymn : 1. Hosanna

I see the King of Glory
Coming on the clouds with fire
The whole earth shakes, the whole
earth shakes, yeah
I see His love and mercy
Washing over all our sin
The people sing, the people sing
Hosanna, Hosanna
Hosanna in the highest
Hosanna, Hosanna
Hosanna in the highest
I see a generation
Rising up to take their place
With selfless faith, with selfless faith
I see a near revival
Stirring as we pray and seek
We're on our knees, we're on our knees
Hosanna, Hosanna
Hosanna in the highest
Hosanna, Hosanna
Hosanna in the highest
Heal my heart and make it clean
Open up my eyes to the things unseen
Show me how to love like You have loved
me
Break my heart for what breaks Yours
Everything I am for Your kingdom's
cause
As I walk from earth into eternity
Hosanna, Hosanna
Hosanna in the highest
Hosanna, Hosanna
Hosanna in the highest

2. My Jesus, I love thee

- 1 My Jesus, I love thee, I know thou art mine; for thee all the follies of sin I resign; my gracious Redeemer, my Savior art thou; if ever I loved thee, my Jesus, 'tis now.
2. I love thee because thou hast first loved me and purchased my pardon on Calvary's tree; I love thee for wearing the thorns on thy brow; if ever I loved thee, my Jesus, 'tis now.
3. I'll love thee in life, I will love thee in death, and praise thee as long as thou lendest me breath, and say when the deathdew lies cold on my brow: If ever I loved thee, my Jesus, 'tis now.
4. In mansions of glory and endless delight, I'll ever adore thee in heaven so bright; I'll sing with the glittering crown on my brow: If ever I loved thee, my Jesus, 'tis now.

3. The Church's one foundation

1. The Church's one foundation is Jesus Christ, her Lord; she is his new creation by water and the Word. From heav'n he came and sought her to be his holy bride; with his own blood he bought her, and for her life he died.
2. Elect from ev'ry nation, yet one o'er all the earth; her charter of salvation: one Lord, one faith, one birth. One holy name she blesses, partakes one holy food,

and to one hope she presses,
with ev'ry grace endued.

3. Tho' with a scornful wonder the world sees her oppressed, by schisms rent asunder, by heresies distressed, yet saints their watch are keeping; their cry goes up, "How long?" and soon the night of weeping shall be the morn of song.
4. 'Mid toil and tribulation and tumult of her war she waits the consummation of peace forevermore till with the vision glorious her longing eyes are blest, and the great Church victorious shall be the Church at rest.

4. Living for Jesus

1. Living for Jesus, a life that is true, Striving to please Him in all that I do; Yielding allegiance, glad-hearted and free, This is the pathway of blessing for me.
2. Living for Jesus Who died in my place, Bearing on Calv'ry my sin and disgrace; Such love constrains me to answer His call, Follow His leading and give Him my all.
3. Living for Jesus through earth's little while, My dearest treasure, the light of His smile; Seeking the lost ones He died to redeem, Bringing the weary to find rest in Him.

Refrain :

O Jesus, Lord and Savior, I give myself to Thee,
For Thou, in Thy atonement, didst give Thyself
for me; I own no other Master, my heart shall be
Thy throne; My life I give, henceforth to live,
O Christ, for Thee alone.

读经：彼得前书 1:3~9

诗歌：1. 和散那

我看见荣耀君王
驾着云彩而降临
全地震动 全地震动
主你用慈爱怜悯
将我罪完全洗净
万民歌唱 万民歌唱

和散那 和散那 和散那归至高神
和散那 和散那 和散那归至高神

我看见全新世代
兴起要得着这地
放下自己 放下自己
我看见复兴来临
全因祷告寻求你
我们屈膝 我们屈膝

和散那 和散那 和散那归至高神
和散那 和散那 和散那归至高神

求医治洁净我心
开启我双眼看见你心意
教我如何能爱你的百姓
我要能触摸你心
我所做一切全为你旨意
一生追求你直到天地废去

和散那 和散那 和散那归至高神
和散那 和散那 和散那归至高神

2. 主耶稣，我爱你

主耶稣，我爱你，深知我属你，世上罪中宴乐，为你愿捨棄；
因你是我救主，還清我罪債，若我曾愛耶穌，如今更親愛。

主耶稣，我爱你，因你先愛我，被釘十字架上，為贖我罪過；
你戴荆棘冠冕，受凌辱陷害，若我曾愛耶穌，如今更親愛。

無論生活存留，我愛慕耶穌，在世尚存一息，仍頌揚我主；
死亡陰影臨到，還讚美不住，若我曾愛耶穌，如今更親愛。

在榮美的天宮，快樂無盡期，在光明的美地，永遠敬拜你；
戴上華麗冠冕，歌頌大主宰，若我曾愛耶穌，如今更親愛。

3. 教会唯一的根基

1，教會唯一的根基，是主耶穌基督聖水聖道所潔淨，是他的新創造主從天上來尋找，他聖潔的新婦流出自己的寶血，舍命將她買贖

2，雖來自萬族萬邦，身體只有一個救恩堅定的憑證，一主一信一洗同尊獨一的聖名，共享唯一天糧

為同一盼望奮鬥，同盟恩典久長

3，教會受盡了逼迫，世人輕蔑嘲諷因內憂分裂身體，外來異端攻擊聖徒警醒地焦問，黑夜還有多長但哭泣必定化作清晨歡樂歌唱

4，面對艱難與苦難，爭戰喧嘩不停教會耐心在期待，永恒的真平安直到期盼的雙眼，看見燦爛異象到時凱旋的教會，必享安息無疆

4. 为耶稣而活

1. 為耶穌而活，是生命真義，思想或言行，滿足主心意，欣然順服主，憑主旨引領，這樣為主活，是蒙福路程。

2. 為耶穌而活，祂為我受死，背負我罪債，受凌辱唾棄，如此大慈愛，感動我歸依，我願獻一切，跟隨主到底。

3. 為耶穌而活，在短暫世間，我心最寶貴主慈愛笑容，深願為我主，去尋找迷羊，帶領疲倦者，安息主懷中。

副歌：

基督耶穌我救主，我獻身心給你；
因你在十字架上，甘願為我捨己；
你是我唯一主宰，我心作你寶座，
從此我要為主而活，主阿，專一為你。